
Referat af bestyrelsesmøde i gårdlauget den 15. november 2022  

Til stede: Karen, Rasmus, Jakob og Merete (referent) 
Fraværende: Cicéla og Lars 
 
Dagsorden 

1. Plejeplan landskabsarkitekt 
2. Prioritering af 5-årsplan 
3. Lys i gården om natten 
4. Evt.  

 
1. Plejeplan landskabsarkitekt 

Jakob mangler at lave det sidste på skitserne over gården og derfor blev punktet udsat til næste 
møde.  
 

2. Prioritering af 5-årsplan 
Rasmus har opdateret 5-årsplanen. Bestyrelsen vil vi bl.a. gerne prioritere en reduktion af højde og 
bredde på bøgehække i gården. Der skal sættes penge af til gennemgang af el i gården og der skal 
kigges på hjørnet ved port 1.  
Punktet tages op igen på næste møde og Rasmus lægger det opdaterede dokument i ProBo. 
 

3. Lys i gården om natten 
Bestyrelsen har modtaget en anmodning fra en beboer omkring lys i gården om natten. Forslaget 
går ud på at al lys ved stier mv. slukkes fra fx 23-07 eller alternativt kun at have lys i hver anden 
lampe. 
Der var snakken for og imod i bestyrelsen. Folk skal også kunne føle sig trykke når de kommer sent 
hjem. Tit ligger der fx løbehjul på stierne, som man ikke kan se, hvis det er mørkt. 
Rasmus tjekker op på, hvor meget strøm lamperne bruger i ovenstående tidsrum og så vil der blive 
taget en beslutning. 

 

4. Evt. 
De tre bord-/bænkesæt til sceneområdet er steget lidt i pris. Merete bestiller nu så priserne ikke 
stiger yderligere og vi samler dem til foråret.   
Karen afventer de sidste priser på faldunderlag. Vi skal prioritere et firma der kan køre de store 
bigbags ind. 
Jakob undersøger muligheden for at bruge flis i stedet for grus/sand. 
Merete sørger for at bestille 25 robiniapæle til kvashegn og hun kontakter Torben. 
Næste bestyrelsesmøde bliver den 13. december kl. 19.00. Rasmus booker lokale. 
Møde omkring fremtidig hækgennemgang/beskæring bliver søndag den 8. januar kl. 11. 
Mødested er ved scenen. 
 
 
 


